
Fra: Svanhild Valen Lie (svan-lie@online.no)
Sendt: 18.10.2017 12:29:27
Til: Hanne Espe
Kopi: 

Emne: Lavterskel tilbud fysisk aktivitet Valestrand idrettslag 
Vedlegg: 

Hei! I søknaden vår stod det at me ville kjøpa inn kanoar og bordtennis. Eg lurer på om det er greitt at me kjøper inn berre kanopakke
og ikkje bordtennisbord. Me vik heller ha ein større kanopakke.

Mvh Svanhild Valen Lie
Leiar Valestrand idrettslag
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